
D66
;t(r't{:I tÍlrY I

GROEl{
UNKS

ChristenUnle

SGP Berg

Fractie
van dên

zotl:tMatR

Zo€term€êr

ZOETERMEER

MOTIE: Meer zonnepanelen op gemeentelijke accomodaties

r{ ll-Íz
De gemeenteraad van Zoetermeer, in vergadering bijeen op 4 en l-1 november 2OL9

Constaterende dat:

De gemeente Zoetermeer graag voorloper wil zijn op het gebied van duurzaamheid
en energietransitie, maar het niet best doet op het punt hernieuwbare energie van
de gemeentelijke duurzaamheidsindex
DEZo al geruime tijd Ín gesprek is met de gemeente om gemeentelijke daken
beschikbaar te krijgen, maar dat dit nog niet veel resultaat heeft opgeleverd

Overwegende dat:

Als we tijdig energieneutraal willen worden, er toch zoveel mogelijk dakoppervlak
benut moet worden en we daarvoor dus alles op alles moeten zetten

Verzoekt het college om

Met DEZo (en andere partners in de stad die hieraan een bijdrage zouden kunnen
leveren) in overleg te treden of er toch niet beter kan worden samengewerkt om het
maximale dakopppervlak van gemeentelijke accomodaties te benutten

DEZo te helpen om de inwoners te enthousiasmeren en te onderzoeken welke
maatregelen zouden kunnen helpen om echt meters te gaan maken

Hierover de raad in het voorjaar van 202O te berichten

raneveldt, Zoetermeer Esmael Zoetermeer

W ter eenrs, GroenLinks Zo Fra nci r, CU/SGP

D Zoetermeer

trl* "u

a

a

a

a

a

a

tc[aasJa t


